
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem
č.3/2007 ze 5.3.2007

Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem
Čas zahájení : 17.00 hod., zasedací místnost OÚ
Čas ukončení :    20.30 hod.
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, Ing. Heda Pellarová, Miroslav Píša, 
Jiří Brož, František Salavec, Jaroslav Králič 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 7
Omluveni : 
Zasedání usnášeníschopné : ano
Hosté: Pan Lhoták, Krám, Hanousek, Novotný, 
Ověřovatelé zápisu: pan Píša, Ing. Pellarová
Program jednání : 

1. Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání.
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva a tím je zastupitelstvo 
usnášeníschopné. 
Návrh usnesení č.1/3/2007: OZ schvaluje zápis z minulého zasedání

Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato.

2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu.
Návrh usnesení č.2/3/2007: OZ schvaluje program dnešního zasedání a určuje ověřovatele zápisu – pana Miloslava 
Píšu a paní Ing. Hedu Pellarovou

Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.

3. Dopis Polabí a.s. ohledně nelegitimního postupu schvalování návrhu zadání  ÚPO.
Pan Lhoták, předseda Polabí Vysoká, a.s poslal dopis ohledně postupu při zpracování územního plánu obce. Postup 
označil za nelegitimní. Starosta předložil OZ vyjádření magistrátu města Hradce Králové, odboru hlavního 
architekta a Ing. Hany Vašatové jako zpracovatele ÚPO. Žádné pochybení ze strany obce nebylo shledáno a 
v tomto smyslu starosta vypracoval odpověď.
Návrh usnesení č.3/3/2007 :
OZ bere na vědomí dopis Polabí Vysoká, a.s ohledně postupu při zpracování územního plánu obce. 

Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato.

Návrh usnesení č. 4/3/2007
OZ bere na vědomí odpověď starosty na výše uvedený dopis . 

Hlasování :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.



4. Varianty řešení dětského hřiště
Rekapitulace dosavadního průběhu:
Po umístění herních prvků na hřiště požadovali manželé Křesťanovi jejich odstranění, v tomto smyslu i 

podali stížnost na magistrát a na KÚ. Minulé zastupitelstvo odstranění slíbilo do jara 2007. Stavební odbor 
magistrátu shledal, že instalací herních prvků nebyl porušen stavební zákon, KÚ nezaujal stanovisko, odvolává se 
na magistrát. Zastupitelstvo řešení situace projednalo na svém zasedání dne 5.2.2007, nepřijalo žádné řešení, mělo 
se dále jednat na stavební komisi.

Starosta seznámil OZ s výsledkem zasedání stavební komise ze dne 20.2.2007. Na jednání bylo řečeno, že 
hřiště u OÚ fungovalo již před mnoha lety jako školní hřiště a vždy bylo určeno pro děti. Mnoho lidí má 
v sousedství něco, čemu se musí přizpůsobovat. Pan Salavec na jednání komise navrhl dispoziční změnu – herní
prvky přesunout k chodníku a hřiště blíž ke plotu Křesťanových. Starosta na jednání komise uvedl, že má hodně 
kladných ohlasů na herní prvky, zejména ze strany maminek s dětmi. Nicméně chápe to, že mít houpačku přímo 
pod okny je obtěžující. Navrhl to, že by byla přemístěna dvě pružinová houpadla a velká houpačka do prostor před 
Pickovými. Na hřišti by zbyla sestava s klouzačkou a kolotoč. Oba tyto prvky jsou od oken poměrně vzdálené, 
takže by určitě došlo k podstatnému snížení hluku.

Pan Křesťan s návrhy zásadně nesouhlasil. Řekl, že požadují úplné odstranění „prolézaček“. V následném 
emotivním projevu řekl, že rezignuje na funkci člena stavební komise a odešel.

Starosta dále předložil finanční kalkulace některých variant hřiště v souladu s usnesením minulého 
zastupitelstva.

Rekapitulace variant :
Varianta 1 : dočasné  ponechání beze změn 

• Do doby dokončení sportovního areálu je toto jediný prostor pro děti, je oplocen a ošetřen provozním 
řádem, jeho dodržování bude kontrolováno. 

• Pokračovat v postupu směřujícímu k rekonstrukci dětského hřiště. 
• Součástí postupu je i vybudování klidového koutu u Picků.

Varianta 2 : co nejrychlejší přesun herních prvků, vznik nových prostor pro sportování a hry
• před Pickovými založit malý klidový kout s lavičkami a obklopený keři. Do tohoto koutu přesunout dvě 

pružinová houpadla a závěsnou houpačku. 
• Sestavu s klouzačkou přesunout do školky místo dřevěného domečku, který je již poměrně zchátralý. Pak 

by sestavu využívaly pouze děti ze školky. 
• Současné hřiště vedle OÚ zůstane zachováno pro míčové sporty a v tomto smyslu rekonstruováno a 

dovybaveno 
• Nadále pokračovat v budování sportovního areálu u fotbalového hřiště, jehož součástí má být i dětské 

hřiště a tenisové kurty. Vzhledem k finanční náročnosti budování celého areálu však nelze stanovit termín 
dokončení.

Varianta 3 :( dle pana Brože):
• Míčové hřiště přesunout k čističce, jakmile bude hřiště u čističky hotovo. 
• Vedle OÚ udělat dětské hřiště s parkovou úpravou.

Varianta 4: (dle paní Pellarové :)
• Zazimování prvků alespoň do dubna a následné přemístění na nové hřiště (do prostor pronajatých od pana 

Bareše)

Návrh usnesení č. 5/3/2007
Vzhledem k tomu, že nedošlo k porušení stavebního zákona, OZ ruší usnesení OZ ze dne 30.8.2006 o odstranění 
herních prvků do začátku jarní sezóny. 
OZ pověřuje starostu důslednou kontrolou dodržování provozního řádu na dětském hřišti.
OZ pověřuje starostu pokračovat v postupu směřujícímu k rekonstrukci dětského hřiště. Součástí postupu je i 
vybudování klidového koutu u Picků.
OZ pověřuje starostu seznámit s rozhodnutím OZ manžele Křesťanovy.

Hlasování :, 
Pro : 5  - Horák, Salavec, Králič, Marečková, Píša
Proti : 1  - Brož (je pro variantu číslo 3)
Zdržel se:  1  - Pellarová

Usnesení bylo přijato.



5. Schválení darovacích smluv na pozemky p.č. 1428/4 a dalších
Pan Bareš vše vysvětlil na stavební komisi, ta doporučuje OZ smlouvu uzavřít. Starosta předložil stanovisko 
právníka, který shledává smlouvy v pořádku.
Připomínky: Paní Marečková požaduje převést povinnost úhrady na dárce. Požaduje smlouvu doplnit o kolaudaci 
bez závad a nedodělků.
Návrh usnesení č. 6/3/2007 
OZ souhlasí s uzavřením darovacích smluv na pozemky p.č. 1428/4 a dalších dle přílohy.
OZ pověřuje starostu podepsáním smluv a zapracováním požadavků paní Marečkové.
Hlasování :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.

6. Schválení cenové nabídky na terénní úpravy okolí klubovny 
Starosta předložil OZ dvě nabídky :
SGJW za 256.097 Kč
StavoSachs za 222.816 Kč.
Nabídka od StavoSachs je levnější o 33.261, tedy o více než 13%.
Návrh usnesení č. 7/3/2007
OZ souhlasí s úmyslem provést terénní úpravy okolí klubovny s firmou StavoSachs Kukleny s.r.o
Trubky do příkopu se mohou položit ihned, materiál na zavážku sežene obec.

Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se:  1 (Pellarová)

Usnesení bylo přijato.

7. Schválení dodatku č.2 ke smlouvě o dílo č. 46/2006
OZ se při místním šetření na Hubertu a na Podlesí dohodlo, že chodník bude dokončena až ke Kalinům. Bude to při 
jedné práci a tedy nejlevnější a definitivní. 
Návrh usnesení č. 8/3/2007
OZ souhlasí s uzavřením dodatku č.2 ke smlouvě o dílo č. 46/2006 za podmínky, že dílo bude dokončeno v cenách 
dle původní smlouvy.
OZ pověřuje starostu podepsáním dodatku, jakmile bude předložena podrobná finanční kalkulace.

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.

8. Nákup odpadkových košů a laviček
Starosta předložil OZ finanční kalkulaci.
Návrh usnesení č. 9/3/2007
OZ souhlasí s nákupem odpadkových košů a laviček dle předložené kalkulace.

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.



9. Zpráva stavební komise.
Návrh usnesení č. 10/3/2007 
OZ bere na vědomí zprávy stavební komise dle zápisu ze dne 20.2.2007

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato.

10. Schválení konceptu zápisu do kroniky.
Paní Novotná vypracovala dokončení roku 2006. Pan Brož měl jednu připomínku.

Návrh usnesení č. 11/3/2007 
OZ souhlasí s předloženým konceptem zápisu do kroniky a zapracovanou připomínkou – viz příloha.

Hlasování :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0

Usnesení bylo přijato

11. Informace zastupitelům o chodu obce.
- Nádrž na zalévání je přivezena a složena na hřišti. Jakmile bude natřená, může se zakopat, provede pan Hájek. 

Nádrž natřou fotbalisti. Pan Lelek (AZ zahrada) nám provede napojení na vodu.
- Diskuze o autobusovém spojení, ohlasy občanů.  Jízdní řád Sandy Line umístěn na internet. Tento bod bude 

kompletně připraven na příští zasedání.
- Návrhy na znak a vlajku obce zatím žádné, ani od zastupitelů.
- Kompletní informace o studních jsou rovněž na webu obce.
- Dva zájemci o vedení pingpongu v sále restaurace u Salavců. Koupíme zatím jeden stůl + základní vybavení.
- Dne 4.4.2007 bude v 16 hod. na hřbitově pietní akce k pararoji Barium. Pak od 16:30 beseda v zasedačce na 

OÚ. Starosta má  pozvané veterány, dále pozve pamětníky a provede propagaci akce.
- K výstavbě bistra zaslána dvě záporná stanoviska, signatáři petice seznámeni ústně (Dr.Adamčiak)

Bod 11: různé
11.1 Žádost  o vyjádření ke stavbě paní Radky Kolářové. 

Navrhovatel chce část  pozemku č 1319/3  (46m2), který patří obci, zpevnit kvůli parkování.  OZ na minulém 
zasedání návrh odložilo, mělo být jednáno se sousedy, což se stalo. Změna přístupu – v podobných případech bude 
pozemek nabídnut k odkoupení. Starosta do cca pol roku 2007 zajistí v katastrální mapě přehledné vybarvení ploch, 
které patří obci a navrhne systémové řešení. Tímto způsobem půjde zřejmě vyřešit problematické parkování na 
obecních pozemcích.

Návrh usnesení č. 12/3/2007 
OZ souhlasí s výstavbou zpevněné parkovací plochy na pozemku č. 1319/3. Pozemek bude nabídnut k odprodeji za 
cenu obvyklou. 

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato

11.2 Žádost o finanční podporu 
Zahrádkáři žádají o příspěvek na dětský karneval, myslivci o příspěvek na ples.

Návrh usnesení č. 13/3/2007 
OZ souhlasí s příspěvkem ve výši 5.000,- Kč pro zahrádkáře a 5.000,- Kč pro MS Podlesí

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato



11.3 Žádost pana Sedláčka o požadavek zápočtu proti nájmu
Pan Sedláček (nájemce penzionu Hubert) požaduje odečíst z nájmu částku 31.500 Kč a 29.500 Kč za opravu 
koupelen. Celkem 61.000,- Kč požaduje odečíst z nájmu – dle nájemní smlouvy na to má právo, jestliže to včas 
oznámí. To učinil, viz dopis ze dne 1.3.2006 a 10.7.2006. Tyto dopisy nebyly na zasedání OZ odsouhlaseny, tedy 
částka nebyla z nájmu odečtena. OZ konstatovalo, že předložené doklady od pana Sedláčka nesplňují náležitosti. 
Chybí podrobný rozpis materiálu a prací. Bod bude odložen do doby dodání požadovaných dokladů.

11.4 Úprava doby veřejného osvětlení
Diskuze – úspory versus bezpečnost. Je nutno provést podrobný rozbor nákladů.

11.5 Prominutí úhrady poplatků za likvidaci odpadu.
Návrh usnesení č. 14/3/2007 

OZ souhlasí s prominutím poplatku definovaného vyhláškou č.1/2005 občanům v příloze z důvodů uvedených 
v příloze (odstěhování nebo doložení jiného způsobu likvidace odpadu).

Hlasování  :
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato

11.6 Hasičská stříkačka
Obecní hasičská stříkačka, které se bývalý starosta zbavil bez vědomí zastupitelstva jako bezcenného vraku 

(viz zápis z minulého zasedání) byla objevena v Bohdašíně, perfektně zrestaurovaná.
OZ pověřuje starostu jednáním se starostou Bohdašína a s tamními dobrovolnými hasiči ohledně vrácení 

stříkačky s tím, že náklady na zrestaurování budou uhrazeny.

Zapsala : Hana Houfková

Ověřil :
………………………… ………………………..

Miroslav Píša Ing. Heda Pellarová

Starosta : ……………………………….
Ing.Jiří Horák


